
Dz-08.0021.49.2018 

 
PROTOKÓŁ 

z XLIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 29 sierpnia 2018 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII                                   

Dębniki, na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XLIX sesję 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w dniu 29 sierpnia 2018 r.   

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                               

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019                     

– druk nr 500.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 501. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie nadania nazwy – ulica Andrzeja Zauchy – druk nr 502. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie nadania nazwy – ulica mjr. Adama Królikiewicza – druk nr 503. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie organizacji ruchu przy ul. Drukarskiej w Krakowie – druk nr 504. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 8 porządku obrad, a dotychczasowy punkt 8 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany, jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa Trasy Łagiewnickiej                   
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w Krakowie od skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego do skrzyżowania z ul. Beskidzką                          

i z ul. Halszki wraz z budową odcinka linii tramwajowej” – druk nr 505. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 9 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych 

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 506. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 10 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 507. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 11 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019 – druk nr 508. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 12 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019 – druk nr 509. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 13 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 - druk nr 510. 
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P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 14 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2019 - druk nr 511. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w punkcie 15 porządku obrad, a Oświadczenia i komunikaty w punkcie 16.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XLVIII                       

sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XLVIII sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki został przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa, w związku                     

z tym przechodzimy do rozpatrzenia punktu 4 porządku obrad.   

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                          

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019 – druk nr 500 oraz opinię 

Komisji Infrastruktury. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15/ za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/491/2018. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 501 oraz opinię Komisji Infrastruktury. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/492/2018. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie nadania nazwy – ulica Andrzeja Zauchy – druk nr 502 oraz opinię Komisji Strategii                             

i Planowania Przestrzennego. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. P. Turcza, p. A. Puszkarz, p. R. Piętka,                        

p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/493/2018. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie nadania nazwy – ulica mjr. Adama Królikiewicza – druk nr 503 oraz opinię Komisji 

Strategii i Planowania Przestrzennego. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/494/2018. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie organizacji ruchu przy ul. Drukarskiej w Krakowie – druk nr 504. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

organizacji ruchu przy ul. Drukarskiej w Krakowie – druk nr 504. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie organizacji ruchu przy ul. Drukarskiej                      

w Krakowie – druk nr 504. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/495/2018. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 
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Infrastruktury w sprawie projektu wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa Trasy Łagiewnickiej 

w Krakowie od skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego do skrzyżowania z ul. Beskidzką                         

i z ul. Halszki wraz z budową odcinka linii tramwajowej” – druk nr 505. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu wykonawczego dla zadania pn.: „Budowa Trasy Łagiewnickiej w Krakowie                  

od skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego do skrzyżowania z ul. Beskidzką i z ul. Halszki                       

wraz z budową odcinka linii tramwajowej” – druk nr 505. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu wykonawczego dla zadania pn.: 

„Budowa Trasy Łagiewnickiej w Krakowie od skrzyżowania z ul. Grota Roweckiego                              

do skrzyżowania z ul. Beskidzką i z ul. Halszki wraz z budową odcinka linii tramwajowej”                       

– druk nr 505. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/496/2018. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych                             

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 506. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/497/2018. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2019 – druk nr 507. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/498/2018. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019 – druk nr 508. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Skrzypiec, p. A. Puszkarz, p. B. Augustyniak, p. P. Turcza,                    

p. K. Gacek, p. R. Piętka, p. B. Paszkowski, p. U. Twardzik. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/499/2018. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2017 – 2019 – druk nr 509. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. B. Paszkowski, p. K. Gacek, p. U. Twardzik. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/500/2018. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 - druk nr 510. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 - druk nr 510. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Skrzypiec, p. B. Augustyniak, p. B. Paszkowski,                               

p. A. Puszkarz. 

P. Ł. Balon zgłosił poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 - druk nr 510. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjęta poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/501/2018. 
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Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2019 - druk nr 511. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2019 - druk nr 511 oraz opinię Komisji Budżetowej. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XLIX/502/2018. 

 

Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz zwołał L sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 19 września 2018 r.                     

o godzinie 18:00.  
P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 7 września 2018 r. o godzinie 11:00 odbędzie się 

spotkanie w Wydziale Architektury i Urbanistyki UMK dotyczące inwestycji                                   

przy ul. Ruczaj. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 6 września 2018 r. o godzinie 10:00 odbędzie się 

spotkanie w Wydziale Architektury i Urbanistyki UMK dotyczące inwestycji                                   

przy ul. Kwiecistej. 

P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór zadania pn. Osuszanie i malowanie ścian wewnętrznych 

w Samorządowym Przedszkolu nr 67 filia odbędzie się w dniu 31 sierpnia 2018 r. o godzinie 

9:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Dziarmagowski, p. U. Twardzik, p. K. Gacek. 

P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór zadania pn. Remont tarasu w Szkole Podstawowej nr 62 

odbędzie się w dniu 31 sierpnia 2018 r. o godzinie 12:30. 

P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór zadania pn. Remont tablic informacyjnych odbędzie się 

w dniu 4 września 2018 r. o godzinie 10:00 przy tablicy na ul. Rostworowskiego. 

P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór ogródków jordanowskich za lipiec odbędzie się                         

w dniu 6 września 2018 r. o godzinie 11:00, początek - ogródek przy ul. Pietrusińskiego. 

Zgłoszenia do 4 września br. do godziny 15:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Dziarmagowski, p. W. Wyrwa, p. R. Piętka. 

P. A. Puszkarz poinformował, że spotkanie z Prezesem Miejskiej Infrastruktury w sprawie 

inwestycji parkingowych możliwych do realizacji na terenie Dzielnicy odbędzie się                           

w dniu 11 września 2018 r. o godzinie 18:00 w siedzibie Rady. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. B. Paszkowski, p. P. Skrzypiec. 

P. A. Puszkarz poinformował, że Przewodniczący RMK zaprasza na CX uroczystą sesję RMK                  

w dniu 19 września 2018 r. o godzinie 12:00, na której Brązowy Medal „Cracoviae Merenti” 

otrzyma p. Antoni Borgosz. 

P. A. Puszkarz poinformował, że na materiały do najbliższego numeru Kuriera Podwawelskiego 

można przesyłać do dnia 7 września 2018 r. 
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P. A. Puszkarz zaprosił do udziału w Święcie Dzielnicy VIII, które odbędzie się                                        

w dniu 1 września 2018 r. w Parku Dębnickim. 

W dyskusji udział wzięli: p. U. Twardzik, p. A. Puszkarz. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się                                  

w dniu 19 września 2018 r. o godzinie 17:45. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                       

w dniu 19 września 2018 r. o godzinie 17:30 oraz zaprosił na poświęcenie sztandaru                             

OSP Tyniec, które odbędzie się w dniu 16 września 2018 r. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się w dniu 11 września 

2018 r. o godzinie 18:00. 

P. M. Dziarmagowski poinformował o artykule do Kuriera Podwawelskiego z Zarządu Zieleni 

Miejskiej. 

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XLIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:15). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


